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BROI.0012.3.8.2019 

 

 

Protokół nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 29 października 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 29  października 2019  roku o godzinie 9:10 
 
siedzibie Zespołu Szkół im. Władysława 

Reymonta w Chodczu
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Karol Matusiak 

dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości w 

osobach: Pani Agaty Wojtkowskiej - Członka Zarządu Powiatu we Włocławku oraz Pani Grażyny 

Wilińskiej – Dyrektora Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 7/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 8 

września 2019 r.  

5. Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

6. Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

7. Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

8. Wyposażenie szkoły. 

9. Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

10. Liczba uczniów w roku szkolnym 2019/2020, w tym: liczba uczniów  przystępujących do 

egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2018/2019, liczba uczniów 

przystępujących do egzaminów zawodowych za rok szkolny 2018/2019. 

11. Informacja na temat przebiegu prac związanych z budową Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu. 

12. Problemy i potrzeby jednostki. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad Komisji. 
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 5 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się z 14 punktów.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 7/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 8 

października 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 7/19 z dnia 

8 października 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 7/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 7/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 8 października 

2019 r.  

 

5. Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu dokonała wizji lokalnej budowy Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego.  

 

6. Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że szkoła posiada następujące akty prawe  

i dokumentacje szkoły: 

a) Akty założycielskie, 

b) Akty nadania imienia szkoły, 

c) Statut szkoły, 

d) Szkolny zestaw programów nauczania, 

e) Szkolny zestaw podręczników, 

f) Program wychowawczo-profilaktyczny, 

g) Wewnątrzszkolne zasady oceniania, 

h) Plan nadzoru pedagogicznego na rok szkolny 2019/2020, 

i) Regulamin wewnętrzny szkoły, 

j) Działania profilaktyczne w zakresie bezpieczeństwa fizycznego i cyfrowego uczniów. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, na jakiej podstawie obecny budynek szkoły w Chodczu został 

przekazany od samorządu gminnego? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że na podstawie aktu notarialnego.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy w akcie notarialnym jest zaznaczone, że budynek ma być 

przeznaczony na cele oświatowe? 
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Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że samorząd Gminy Chodecz przekazał Starostwu 

Powiatowemu we Włocławku budynek na cele dydaktyczno-oświatowe.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, w którym roku miało miejsce to przekazanie? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w roku 2000.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, co znajdowało się w tym budynku przed przekazaniem go na cele 

oświatowe? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w budynku znajdowała się „Zgoda” - zakłady 

branżowe produkujące meble.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy jest w akcie zapis mówiący, co należy zrobić  

z budynkiem, w przypadku gdy nie będzie on już wykorzystywany na cele dydaktyczne? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że zapis dotyczy wykorzystywania budynku na cele 

dydaktyczno –oświatowe, a jeśli nie będzie on wykorzystywany na te cele to Starostwo Powiatowe 

we Włocławku powinno zwrócić ten budynek. Dyrektor poinformowała, że  przez okres 20 lat 

budynek był wykorzystywany na cele dydaktyczno-oświatowe, a w akcie nie było zapisane jak 

długo to ma trwać.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, co stanie się z budynkiem, kiedy szkoła przeniesie się do nowo 

pobudowanego budynku Powiatowego Centrum Kształcenia? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że rozmowy prowadzone są przez Starostę 

Włocławskiego z Burmistrzem Miasta i Gminy Chodecz. 

Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy dyrektor nie uczestniczy w tych rozmowach jako właściciel 

budynku? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że właścicielem budynku jest Starostwo Powiatowe we 

Włocławku.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy dyrektor ma prowadzenie szkoły w trwałym zarządzie? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że tak. Dyrektor poinformowała członków komisji, że  

w momencie kiedy budynek miałby być sprzedany wówczas dyrektor musi się zrzec 3 miesiące 

przed sprzedażą trwałego zarządu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kiedy nastąpi przeniesienie szkoły do nowego budynku? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w miesiącu lipcu-sierpniu. Będą to pracowite wakacje. 

Dyrektor dodała, że od dnia  6 listopada w szkole będzie miała miejsce kontrola z Kuratorium 

Oświaty w zakresie ewaluacji. 

Pani Agata Wojtkowska- członek Zarządu Powiatu zapytała w jakim zakresie będzie 

sprawdzana ewaluacja? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w zakresie: „zarządzanie szkołą” oraz „uczniowie są 

aktywni.”  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  

 

7. Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że w roku szkolnym 2019/2020 na pełen etat 

zatrudnionych jest 21 nauczycieli. Jeśli chodzi o niepełnozatrudnionych nauczycieli to jest 4 takich 

nauczycieli, w tym nauczyciel doradztwa zawodowego, ponieważ  w typach szkół prowadzonych  

w placówce jest bardzo mało godzin tego przedmiotu (20 godzin w ciągu całego roku). Ponadto 

nauczyciel angielskiego, języka polskiego oraz osoba zajmująca się uprawą ziemi. Dyrektor 

poinformowała, że szkoła nie będzie generować kosztów jeśli chodzi o jednorazowy dodatek 

uzupełniający, ponieważ wszyscy nauczyciele są na pełnym etacie i mają nadgodziny. Jeśli chodzi 

o administracje to od miesiąca września Główny Księgowy jest na pełnym etacie, ponadto 

zatrudniony jest sekretarz szkoły oraz pomoc administracyjna. W przypadku obsługi jedna 

sprzątaczka jest na pełnym etacie, druga natomiast na ½ etatu, 1 etat to pracownik do prac ciężkich. 
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Na stanowisku starszego woźnego zatrudnione są 2 osoby: jedna osoba 6/8 etatu, a druga osoba 2/8 

etatu.   

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Wojciech Rudziński stwierdził, że w szkole jest dobry rozkład etatów. 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że dużo nauczycieli ma nadgodziny. Dyrektor 

poinformowała, że nie udało się w tym roku utworzyć Liceum dla Dorosłych, ponieważ 

generowałoby to dodatkowe koszty w związku z zatrudnieniem nauczycieli. Dyrektor ma nadzieję, 

że  w przyszłym roku uda się otworzyć Liceum dla Dorosłych, ponieważ osoby, które były 

zainteresowane tym typem szkoły nie podjęły nauki w innych szkołach.  

Przewodniczący Komisji zapytał, ile jest obecnie klas? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że jest 10 klas dziennych. W szkole dziennej jest 232 

uczniów, w szkole dla dorosłych 42 uczniów, czyli w całej szkole 247 uczniów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  

 

8. Wyposażenie szkoły. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu przedstawiła środki trwałe przedstawione w tabeli 

stanowiącej załącznik 4 do niniejszego protokołu. Następnie Pani dyrektor dodała, że co roku 

jednostka stara się dokupować nowe rzeczy ze środków trwałych. Placówka ma dodatkowe 

dochody  z tytułu uprawy ziemi, dopłat bezpośrednich, pomocy suszowej. Dyrektor poinformowała 

członków Komisji, że jednostka inwestuje w sprzęt rolniczy.  Ponadto jednostka pomoce 

dydaktyczne zakupuje ze środków otrzymanych od organu prowadzącego. Dyrektor dodała, że  

w 2016 roku został zakupiony samochód  marki Opel Vivaro.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, jaki areał ziemi posiada szkoła?  

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że 20 ha, w tym około 3 ha lasów. Szkoła nie posiada 

kombajnu, wiec  placówka musi wynajmować kombajn do zbiorów. Dyrektor poinformowała 

członków komisji, że są to ziemie niskiej klasy.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, gdzie znajdują się te grunty? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w m. Prośno oraz m. Przysypka.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, jakie zboża są uprawiane? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że w związku z tym, że są to ziemie bardzo niskiej klasy 

nie można uprawiać pszenicy tylko uprawiane są:  żyto, pszenżyto i jęczmień. Zboże jest 

odstawiane do punktów skupu i szkoła zyskuje z tego tytułu środki finansowe. Uczniowie 

branżowej szkoły I stopnia Mechanik – operator pojazdów i maszyn rolniczych w ramach programu 

nauczania mają naukę jazdy ciągnikiem oraz agregatowanie. Grunty rolne będące we własności 

szkoły  znajdują się w odległości około 6 km od szkoły, w związku  tym uczniowie dojeżdżają 

ciągnikiem do tej miejscowości, poprzez co odbywa naukę jazdy, a na miejscu odbywa się lekcja 

agregatowania. Dyrektor poinformowała, że w tym roku zakupiono ciągnik ogrodowy do obcinania 

trawy. Dyrektor dodała, że obecnie nie dokonuje się zakupów związanych z wyposażeniem szkoły, 

pomocy dydaktycznych, ponieważ szkoła otrzymała dofinansowanie w wysokości 2000 000 zł  

w ramach projektu finansowanego ze środków Unii Europejskiej na wyposażenie do nowego 

obiektu. Jest też nowy program związany z wyposażeniem szkoły ( 500 000 zł na 3 szkoły, które 

biorą w tym udział), ale dyrektor nie pisała o zakup komputerów ani innego sprzętu tylko napisała o 

zakup samochodu do nauki jazdy. W projekcie środek trwały to środek o wartości powyżej 3500 zł. 

Obecny samochód do nauki jazdy ma 13 lat. Był on kupowany ze środków z Ministerstwa 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  
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9. Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że szkoła nosi nazwę: Zespół Szkół im. Władysława 

Reymonta. W skład zespołu wchodzą: 

a) Technikum kształcące w  zawodach: 

 Technik żywienia i usług gastronomicznych, 

 Technik rolnik, 

 Technik logistyk; 

b) Branżowa Szkoła I stopnia kształcąca w zawodach: 

 Mechanik operator pojazdów i maszyn rolniczych, 

 Kucharz,  

 Piekarz, 

 Sprzedawca, 

 Cukiernik, 

 Wędliniarz, 

 Fryzjer, 

 Murarz-tynkarz, 

 Ślusarz, 

 Elektryk, 

 Mechanik pojazdów samochodowych, 

 Mechanik monter maszyn i urządzeń, 

 Operator urządzeń przemysłu chemicznego, 

 Magazynier-logistyk;  

c) Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w formie zaocznej; 

d) Szkoła Policealna w formie zaocznej – technik; 

e) Szkoła prowadzi kształcenie ustawiczne w formie kwalifikacyjnej kursów zawodowych  

w formie zaocznej – RL.03-prowadzenie produkcji rolniczej.  

Kierunki cieszące się popularnością to technik żywienia i usług gastronomicznych, technik rolnik, 

technik logistyk. Renesans przeżywa technik logistyk. Od przyszłego roku będzie prowadzony 

nabór do technikum pojazdów samochodów, ponieważ będzie nowa szkoła i warsztaty. Jeśli chodzi 

o szkołę branżową to szkoła może kształcić uczniów i pracowników młodocianych. Jeśli chodzi o 

uczniów w zawodzie mechanik-operator pojazdów i maszyn rolniczych to odbywają oni praktyki na 

warsztatach szkolnych. W przyszłym roku szkoła chce utworzyć mechanika pojazdów 

samochodowych w ramach szkoły branżowej. Jeśli chodzi o pracowników młodocianych to szkoła 

może kształcić każdy jeden zawód. W przypadku pracowników młodocianych zajęcia 

ogólnokształcące tj.: polski, matematyka, fizyka odbywają się w szkole, a raz w roku 4 tygodniowe 

kursy zawodowe odbywają się poza szkołą. Obecnie w szkole kształcone są następujące zawody: 

piekarz, kucharz, sprzedawca,  cukiernik, fryzjer, mechanik pojazdów samochodowych. Największą 

popularnością cieszy się sprzedawca i fryzjer. Kursy zawodowe w formie zaocznej cieszą się 

bardzo dużym zainteresowaniem, ponieważ dzięki ukończeniu tego kursu, każdy kto będzie miał 

uprawnienia do nabywania ziemi.   

Radny Karol Matusiak zapytał, jak długo trwa taki kurs? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że kurs trwa dwa lata.  

Radny Karol Matusiak zapytał, jak często odbywają się zajęcia? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że  zajęcia odbywają się co dwa tygodnie. Dyrektor 

dodała, że te egzaminy są dość trudne, ale w ZS w Chodczu zdawalność zarówno części pisemnej 

jak i praktycznej jest 100%. To jest szkoła darmowa, jest jedynie tylko dobrowolna wpłata na radę 

rodziców. Uczniowie mogą dokonać wpłaty. Uczniowie zazwyczaj wpłacają.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy duże jest osób zainteresowanie technik rolnik? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że nie ma dużo chętnych. Może troszkę będzie więcej, 

ponieważ wraca moda na rolnictwo. Już nie ma takiej tendencji, że wybranie zawodów rolnika to 

wstyd.  

Radny Karol Matusiak zapytał, czy uczniowie wybierając ten zawód kończą technikum? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że tak.  
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Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  

 

10. Liczba uczniów w roku szkolnym 2019/2020, w tym: liczba uczniów  przystępujących 

do egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2018/2019, liczba uczniów 

przystępujących do egzaminów zawodowych za rok szkolny 2018/2019. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu poinformowała, że jeśli chodzi o liczbę uczniów w roku 

szkolnym 2019/2020 to:  

a) technikum -152 uczniów, 

b) Branżowa szkoła I stopnia – 80 uczniów, 

c) Liceum Ogólnokształcące da dorosłych – 13 słuchaczy, 

d) Kurs RL.03 Prowadzenie produkcji rolniczej – 29 słuchaczy.  

Dyrektor poinformowała, że szkoła stara się uczestniczyć w projektach zagranicznych celem 

przyciągnięcia uczniów do szkoły. Jeśli chodzi o egzaminy maturalne to niestety egzaminy nie 

wypadają tak dobrze, jakby dyrektor chciała. Gro uczniów, które uczęszcza do technikum powinno 

wybrać szkołę branżową.  

Radny Karol Matusiak powiedział, że jeśli chodzi o egzamin praktyczny to zdawalność jest 

wysoka.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu poinformowała, że egzaminy zawodowe bardzo dobrze 

wypadają. Np. sporządzanie potraw i napojów, to jest pierwsza kwalifikacja w technikum żywienia, 

gdzie  zdawalność stanowi 100% pisemnego i praktycznego. Druga kwalifikacja jest gorsza, 

pomimo, że egzamin pisemny zdało 100% to praktyczny polegające na zadaniu matematycznym 

zdało tylko 50%. Dyrektor podsumowała, że świadectwo otrzymuje połowa osób przystępujących 

do egzaminu. Jeśli chodzi o zawód  technik rolnik to pierwszą kwalifikację zdali wszyscy 

uczniowie w 100%, a drugą kwalifikację, gdzie jest egzamin pisemny i praktyczny to świadectwo 

otrzymało 88%. Uczniowie w technikum rolniczym uzyskują lepsze wyniki matur niż uczniowi  

w innych technikach, co świadczy o tym, że technikum rolnicze wybiera zdolniejsza młodzież.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, czy uczniowie wybierający zawód rolnika faktycznie go 

wykonują? 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że tak. Następnie Dyrektor poinformowała 

członków komisji, że  jeśli chodzi o zawód logistyka, to dopiero w był pierwsza kwalifikacja i 

egzamin pisemny zdało 100% uczniów, a egzamin praktyczny 73%. W ZS odbył się po raz 

pierwszy nowy egzamin. Dyrektor wyjaśniał, że  odbywają się 3 egzaminy: stary egzamin, średni 

egzamin i nowy egzamin. Wszystkich tych rzeczy należy dopilnować, którzy uczniowie do jakich 

egzaminów mają podejść. Jedna ze szkół włocławskich popełniła błąd przeprowadzając w zawodzie 

logistyk stary egzamin, a uczniowie powinni przystąpić do średniego egzaminy. W wyniku czego 

wszyscy uczniowie musza powtórzyć egzamin.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że ważna jest administracja  w szkole, aby czuwać nad tym 

wszystkim. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że administracja jest bardzo ważna i każdy z 

pracowników odpowiada za swój dział. Jeśli chodzi o branżowe szkoły to egzaminy praktycznie 

zdają wszyscy, ale w tym roku egzamin pisemny wypadł gorzej, ponieważ zdało tylko 83%.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  
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11. Informacja na temat przebiegu prac związanych z budową Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu poinformowała, że wykonawca wykonuje prace zgodnie  

z zatwierdzonym harmonogramem robót budowlanych. Zakończono wykonywanie  robót 

ziemnych, murarskich, zbrojarskich części szkolnej. Trwają prace przy wykonywaniu więźby 

dachowej, dociepleniu ścian zewnętrznych, izolacji fundamentów, wstawiono większość okien w 

budynku, wykonywana jest instalacja elektryczna, wodno – kanalizacyjna, centralnego ogrzewania, 

wentylacji mechanicznej. Rozpoczęto wykonywanie posadzek i tynków wewnętrznych. Wykonano 

przyłącza wodociągowe kanalizacyjne i deszczowe. Rozpoczęto roboty drogowe polegające na 

wykonaniu parkingów, komunikacji kołowej i pieszej. Trwają pracę w  części warsztatowej.  

Planowany termin oddania budynku to 31 maja 2020 r. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu podziękowała Pani Agacie Wojtkowskiej- członkowi 

Zarządu Powiatu we Włocławku za zaangażowanie w działania mające na celu budowę  boiska 

wielofunkcyjnego  dla Zespołu Szkół w Chodczu. Powyższe zadanie uzyskało dofinansowanie ze 

środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach 

programu „Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej – edycja 2019”. 

Były duże problemy z dofinansowaniem z Ministerstwa. Dyrektor wspólnie z Naczelnikiem 

Edukacji i Spraw Społecznych i Wicestarostą byli osobiście w ministerstwie zabiegać o te  środki 

finansowe.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy wykonawcą boiska jest ten sam wykonawca, który 

buduje budynek Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego? 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że jest to inny wykonawca. Wpłynęło 14 

ofert. 12 ofert w granicach 700 000 -800 000, a jedna w wysokości około 500 000 zł. Inwestycja w 

postępowaniu przetargowym wyceniona została na kwotę 453.000,00 zł., to była najniższa oferta 

Zakres rzeczowy zadania obejmuje m.in. budowę boiska sportowego o nawierzchni syntetycznej, 

poliuretanowej, mrozoodpornej i antypoślizgowej w kolorze czerwonym wraz z systemem 

drenarskim na podbudowie z kruszyw oraz wykonanie odwodnienia liniowego. Wielofunkcyjne 

boisko przystosowane będzie do gry w: piłkę nożną, piłkę ręczną, koszykówkę, siatkówkę, 

badminton oraz tenis ziemny. Wysokość dofinansowania wynosi 50% wartości zadania. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że jeśli chodzi o środki pozyskane na wyposażenie szkoły to 

duża część środków zostanie wydatkowana na wyposażenie warsztatów.  

Dyrektor ZS w Chodczu powiedziała, że ma nadzieje, że ta kwota 2 000 000 zł będzie 

wystarczająca.  

Radny Karol Matusiak zapytał, ile uczniów pomieści nowy budynek szkoły? 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do tego punktu? 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że szkoła była planowana na 250 osób. 

Dyrektor stwierdziła, że sale lekcyjne  są bardzo duże. Dodatkowo każda z sal ma zaplecze. 

Radny Karol Matusiak zapytał, ile uczniów jest obecne w szkole? 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że 274, ale nowy budynek dla uczniów 

dziennych jest planowany na 250 osób. Obecnie dziennych uczniów jest 232. Pozostali uczniowie 

przychodzą do szkoły popołudniami lub w weekendy.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? 

Więcej pytań nie było.  

 

12. Problemy i potrzeby jednostki. 

Przewodniczący Komisji zapytał Pani Dyrektor, czy szkoła boryka się  z jakimiś problemami lub 

ma jakieś potrzeby. 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że takim trudnym tematem jest ogrzewanie, które będzie 

podłączone w nowym budynku, ponieważ będzie to ogrzewanie olejowe, które jest stosunkowo 

drogie  w porównaniu  z innymi typami ogrzewania. 

Radny Dawid Dalmann zapytał, na jakim etapie są prace związane z ogrzewaniem? 
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Dyrektor Zespołu Szkół w Chodczu odpowiedziała, że została już przywieziona butla na olej 

opałowy. Dyrektor nie wie, czy piec już został zakupiony przez firmę. Dyrektor powiedziała, że 

można pomyśleć o piecu dwufunkcyjnym.  

Radny Dawid Dalmann powiedział, że przy każdej zmianie będzie należało mieć wkład własny  

w związku z tym koszty również wzrosną. Na pewno ogrzewanie olejowe jest jednym z 

najdroższych rozwiązań. 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że koszt ogrzewania nowego budynku będzie wynosił 

około 120 000 zł rocznie.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że należy zasięgnąć informacji z Urzędzie 

Marszałkowskim, czy w projekcie z udziałem środków UE można dokonać takiej zmiany. 

Ogrzewanie podłogowe najlepiej funkcjonuje  z pompami ciepła. Pompy ciepła są dość drogie, ale 

w czasie się spłacają. Jeśli  w szkole będą funkcjonować kuchnie powinny być fotowoltanika 

służąca  do grzania wody.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że teraz jest modna fotowoltanika.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby komisja złożyła do Zarządu Powiatu wniosek  

o przeanalizowanie  tematu zmiany systemu ogrzewania olejowego na ekonomiczny system 

ogrzewania np.:  na pompę ciepła, ogniwa fotowoltaiczne. Przewodniczący Komisji zapytał, kto 

jest za podjęciem wniosku i przeprowadził procedurę głosowania: 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 

został podjęty.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy w nowo oddanym budynku będzie kształcony technik 

rolnik? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że będzie mógł być kształcony zawód rolnik. Szkoła nie 

dostaje dofinansowania na całość szkoły tylko na ¾ szkoły. ¼ szkoły jest finansowana z budżetu 

powiatu i było to przewidziane  w tym celu, aby mogły się odbywać zajęcia z języka polskiego, 

matematyki, fizyki. Dofinansowanie było udzielone na szkolnictwo zawodowe, w  związku  

z powyższym należało przewidzieć, że w szkolnictwie są tez przedmioty ogólnokształcące, więc  

w zakresie dofinansowanym przez powiat będzie się odbywało rolnictwo. Takie jest zdanie Pani 

dyrektor.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy termin oddania budynku nie jest zagrożony? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że nie. Co kwartał przekazywane są środki za wykonane 

prace.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wszystko przebiega zgodnie z  terminem? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że tak. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał o wyposażenie w ławki, czy to będzie w przetargu na 

wyposażenie? 

Dyrektor ZS w Chodczu poinformowała, że część ławek wstawia wykonawca, a część ławek 

będzie zakupionych w przetargu. Dyrektor nie potrafi tego wyjaśnić na jakich zasadach to się stało. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy jest możliwość, że zwiększy się liczb uczniów w szkole? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że tak, ponieważ w szkole znów pojawiły się wyjazdy 

zagraniczne. To jest duża atrakcja dla uczniów. Mają być przywrócone linie autobusowe, co też 

pozwoli na pozyskanie nowych uczniów. Nowa, dobrze wyposażona szkoła to są argumenty. 

Szkoła startuje w kolejnym projekcie w ramach którego 40 uczniów (20 uczniów  w jednym roku  

i 20 uczniów w roku kolejnym) może skorzystać z kursu prawa jazdy kategorii B  ma być to 

realizowane od września ( pokryty zostanie koszt badań, oraz opłata na jeden egzamin plus godziny 

jazdy). W ramach tego projektu mają się odbywać także staże zawodowe( ok 1000 zł netto dla 

jednego ucnzia).  W dniu jutrzejszym zostaną złożone dokumenty dotyczące uczestnictwa w tym 

projekcie.  
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Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy uczniowie z terenu Gminy Przedecz mają możliwość 

dojazdu do szkoły? 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że PKS Koło dowozi uczniów. Dyrektor współpracuje z 

ta firmą, aby dowozili uczniów, ponieważ był czas kiedy ta linia miała być zlkwidowana.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał o granice m. Chodecz, czy zostaną one przesunięte, by szkoła 

znajdowała się w  m. Chodecz. 

Dyrektor ZS w Chodczu odpowiedziała, że mieszkańcy Chodcza wystąpili do Burmistrza 

Chodcza o przesuniecie granic, ale dyrektor nie wie jakie są dalsze działania.   

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby komisja złożyła do Zarządu Powiatu wniosek, aby 

podjąć działania zmierzające do zmiany granic administracyjnych miasta Chodecz, aby nowy 

budynek Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego znajdował się w m. Chodecz. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za podjęciem wniosku i przeprowadził procedurę 

głosowania: 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 

został podjęty.  

Wnioski przekazane do Zarządu Powiatu stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

13. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji poprosił członków o ustalenie terminu posiedzenia wyjazdowego do 

Placówek Opiekuńczo Wychowawczych „Jaś” i „Małgosia” w Brzeziu. Przewodniczący Komisji 

zaproponował 26.11.2019 r. godz. 10  z następującą tematyką posiedzenia: 

1) Analiza stanu majątku– wizja lokalna. 

2) Akty prawne i dokumentacja Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych „Jaś” i „Małgosia”  

w Brzeziu. 

3) Liczba wychowanków z podziałem na grupy wiekowe.  

4) Stan i  struktura zatrudnienia w  placówkach.  

5) Problemy i potrzeby jednostki.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi. Wobec braku uwag 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że tematyka została przez członków komisji zaakceptowana.  

 

14. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 29 

października 2019 roku o godzinie 11:00 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        

                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  

 

 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


